
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 10/02/2021 

Του:  Αντώνιου Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ Ανατολικής Αττικής 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 
 
 
ΘΕΜΑ: «Απλήρωτοι μαθητές της σχολής “ΕΠΑΣ-ΟΑΕΔ” της Λαμίας» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με καταγγελία μαθητών της σχολής “ΕΠΑΣ-ΟΑΕΔ” της Λαμίας, καθώς και 
σύμφωνα με τοπικά δημοσιεύματα στο διαδίκτυο, της 1ης Φεβρουαρίου 2021, μαθητές 
της «ΕΠΑΣ-ΟΑΕΔ» Λαμίας, από τον περασμένο Νοέμβριο, οπότε και διέκοψαν λόγω 
της πανδημίας του ιού «Covid-19» την πρακτική τους, δεν έχουν πληρωθεί. Συνέπεια 
της καθυστέρησης των καταβολών των ως άνω οφειλόμενων ποσών είναι να 
αναγκάζονται να δανείζονται για να ανταπεξέλθουν στα έξοδα της καθημερινότητάς 
τους. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Πότε θα καταβληθούν τα ανωτέρω οφειλόμενα ποσά στους δικαιούχους μαθητές της 
σχολής «ΕΠΑΣ-ΟΑΕΔ» της Λαμίας και με ποιον τρόπο; 
 
2. Το ζήτημα που προέκυψε, ως άνω, σχετικά με την καθυστέρηση της καταβολής των 
οφειλόμενων ποσών στους μαθητές της σχολής “ΕΠΑΣ-ΟΑΕΔ” της Λαμίας είναι 
μεμονωμένο ή γενικευμένο;  
 
3. Σε ποιον λόγο οφείλεται η καθυστέρηση της καταβολής των ανωτέρω οφειλόμενων 
ποσών στους μαθητές της σχολής “ΕΠΑΣ-ΟΑΕΔ” της Λαμίας; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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